
              

  

 

Bestyrelsesmøde mandag d. 26.05.2025 

kl. 17.00 – 19.00 på Valdemarskolen 

Mødelokale 603  

  
O = Orientering D= Drøftelse  B = Beslutning 

 

Deltagere: Stine, Helle, Mette, Mette Frank, Kristina, Jette, Jørn, Lissi, Hanne og Mette Y.  

 

Afbud: Maibritt, Helle, Jørn og Mette Frank  
 
 

PUNKT ANSVARLIG TYPE TID REFERAT 

1. Godkendelse af dagsorden samt 

punkter til eventuelt. 

 

 B    17.00  

2. Trivselsmålingen 2025 (bilag 

sendt med)  

• Hvad får vi øje på – hvor 

trives eleverne og hvor er 

trivslen udfordret?  

 

• Aftaler om evt. indsatser på 

overordnet skoleplan 

 

 

Mette Y  D/B  17.05  På K- og M-sporet arbejdes der med alternative måder at 

indsamle viden om elevernes trivsel.  

 

Vi sætter et trivselspunkt på et bestyrelsesmøde i det 

kommende skoleår 

 

Skolen medbringer informationer om klassernes 

indsatser.  

3. Princip for lejrskoleaktiviteter på 

Valdemarskolen (bilag medsendt) 

 

 Stine/Mette Y  B 17.25 Godkendt  

4. Digitalt princip på 

Valdemarskolen  

• Alle bestyrelsesmedlemmer 

medbringer mindst tre 

Alle  D 17.40 Bestyrelsens opmærksomhedspunkter i forhold til: 

• Nysgerrighed 

• Rammesætning og grænser  
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opmærksomhedspunkter, 

som det vil være vigtigt 

for dem, kommer med i et 

nyt princip for 

digitaldannelse på 

Valdemarskolen. 

 

• Input fra afdelingerne 

omkring hvordan deres 

nuværende praksis er 

omkring brug af mobiler, 

digitale platforme og 

hjælpemidler. 

 

• Involvering  

• Aftaler mellem forældre og personale  

• Nysgerrighed fra personalet (dialog m/børnene)  

• Samarbejde  

• Fleksibilitet /differentiering  

• Sikkerhed/undervisning  

• Inkluderende tilgang  

• Elevens stemme  

• Åbenhed  

 

Hanne, Lissi og Mette fremlagde de input, de havde fået 

fra de forskellige spor omkring hvilke retningslinjer der 

pt. arbejdes efter på de enkelte spor.  

 

Det er bestyrelsens ønske, at vi får lavet et princip som 

ikke er forbudspræget, men rammesættende for de 

retningslinjer, der skal laves på hvert spor og ud i 

klasserne.  

 

Mette laver et udkast til formulering og det sættes på 

dagsordenen på junimødet.  

 

 

 

5. Sådan gør vi med overgange for 

9. og 10. årgangs elever på 

Valdemarskolen til 

ungdomsuddannelser, botilbud 

mm.  

o Orientering omkring 

arbejdet med procedure 

mm. 

 

Mette Y O 18.10 Mette orienterede om arbejdet med at lave 

procedurebeskrivelsen, og gennemgik indholdet.  

 

Der var enighed i bestyrelsen om, at det var et vigtigt 

stykke arbejde, der var lavet. Det vil helt sikkert komme 

alle elever og deres familier til gode.  

6. Status på skoleårets planlægning   

 

 Mette Y   O  18.25   Det går efter planen og der arbejdes i øjeblikke med at få 

lavet gode skemaer. 
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7. Nyt fra Valdemarskolen     18.45 Forældrene   

•  

Medarbejderne  

•  

Ledelsen 

•  

 

8. Eventuelt og punkter til næste 

møde torsdag d. 19.juni eller 

kommende møder 

 

  B   - Digitaldannelses princip -fortsat  

- Læse- og talevejledning på Valdemarskolen  

- Det gode forældremøde – idéer og ønsker  

- Trivsel og trivselsmålinger – opfølgning  

 

   


